
Møte 1 - 14.10.2020.   

Fargekoder: 

Rød              Oppgaver 

Grønn           Kommentarer underveis i møtet 

Blå                Konklusjon 

  

Innsjekk 

Innsjekk gjennomført, Alle har det greit, mye skole for mange 

Kort om møter og møtekultur: 

•  Eyvor forklarer møtetegn 
▪ Mange er kjente fra tidligere erfaringsoverføringer 

• Fast møtetid 
▪ Partallsuker, onsdager, klokken 18:15 
▪ Obs: Møte 28.10.20 utsettes til kl 19:00 pga SiT lederkurs 

▪ De som skal på Sit sitt lederkurs, skal gjennomgå et raskt 
sammendrag for de som ikke har mulighet til å delta. 

• Møter på kontoret eller annet sted? 
▪ Hovedstyret sine møter vil fortsette å være på kontoret 
▪ Jonas skal måle opp avstand og bestemme maks antall personer. 

• Person som tar opp en sak er selv ordstyrer? Eyvor generelt ellers 
▪ Enighet 

• Tydelig skille mellom møteprat og småprat 
▪ Heller ha noe sosialt etter møtet 
▪ Enighet 

  

Oppgaver til første møte 

• ·    Få erfaringsoverføring og tilgang til epost 
▪ Samtlige fullført 

• ·    Sett opp Slack 
▪ All info der framover 
▪ Thumbs up for ok/ja, thumbs down for nei 
▪ Lag nye kanaler etter hvert som det trengs 

• ·    Les vedtektene og styringsdokument 
▪ Samtlige gjennomført 
▪ Spørsmål? 

▪ Hvorfor heter nettsiden bare Volvox? Bør inkludere kjemikerne 
og. 

▪ Få Websjef til å se nærmere på dette. 
▪ o   Forklaring av signaturrett og prokurarett 

▪ Pass på at du ikke signerer som enkeltperson. 
▪ Alt med penger skal Magnus vurdere 
▪ Er du i tvil spør Magnus. 



  

Saker: 

• Utnevne sosialansvarlig for HS 
▪ Jo Petter og Eyvor 
▪ Sørge for at det blir litt hygge og kos 

• Kryssliste 
▪ Regler for hva som gir kryss, og evt fjerner kryss 

▪ Doodlekryss 
▪ Masekryss (Lov å si ifra) 
▪ Ødelegge i et arrangement, Lage masse rot for andre 
▪ Koke fra i fjor 

▪ Hva skal være straffen for x antall kryss? 
▪ Koke fra i fjor 

▪ To kryssfester 
▪ Eventuelt se an for hvor mange kryss man har. 

▪ Krysslisten skal være offentlig  
• Bilder av HS 

▪ Brage har meldt seg til å ta bilder av HS 
▪ Bestemme tidspunkt (evt doodle) 

▪ Liv Johanne fikser Doodle 
▪ Kleskode: pent (gjerne svart) med styrebånd 

▪ Mørkt. Ikke akkurat svart, men mørkt. 
▪ Liv Johanne skal sjekke opp hva de har gjort på tidligere HS-

bilder 
• Hvordan representere V&A utad 

▪ Kommunikasjon: rettskriving! Unngå dialekt, orddelingsfeil, 
grammatiske feil, osv 

▪ Nynorsk er lov 
▪ På immball osv: 

▪ Styrebånd går fra høyre skulder til venstre hofte, innenfor 
dressjakka, utenpå vesten 

▪ Oppførsel: 
▪ Lov å bli full, men man skal klare å oppføre seg. Unngå 

spying 
▪ Skille mellom personlige meninger og HS sitt samlede 

ståsted 
▪ Ingen baksnakking 

▪ Unngå styreprat osv. 
▪ Det blir dårlig stemning 

▪ Generelt husk at dere representerer ikke bare dere selv, men 
linjeforeningen 

• Saksliste til videre møter 
▪ Følge mal på drive 
▪ Alle legger inn relevante saker og oppdateringer fra deres verv 

▪ Koker fra i fjor 
▪ Mål for tidsfrister: 

▪ Eyvor oppretter saksliste onsdag 1 uke før neste møte 
▪ Resten av HS fyller inn saker innen søndag 3 dager før. 
▪ Siste endringer innen kl 12 samme dag 

• Drive: mappe 20/21 er oppe og går 
▪ Legg folk inn i riktig mappe 

• Vil vi publisere referater på nettsida? 
▪ Jo Petter skal ha ansvar for at referatene blir skrevet. 



▪ Eyvor, Jonas, Magnus i hovedstyret skal godkjenne referatene 
• Diskusjon om forventninger 

▪ Ønsker for linjeforeninga og driften videre 
▪ Hva bør vi sette fokus på? Hva bør det brukes ressurser på 

(både i form av penger og tid)? Bør noen spesifikke ting ved 
linjeforeninga forbedres/styrkes? Hvilke?  

▪ Eyvor 
▪ At linjeforeningen er tilstede for medlemmene 

sine.  
▪ Ønsker å styrke Bedkom 

▪ Liv Johanne 
▪ Enig med Eyvor 

▪ Sanna 
▪ Ønsker at BedKom skal bli sett på som «kult» 
▪ Finne en mellomting mellom fysisk og digitalt 

▪ Anna 
▪ Vil ha flere med 

▪ Silje 
▪ Enig med alt som er sagt 

▪ Magnus 
▪ Ivareta engasjementet 

▪ Thea 
▪ Vil ha med førsteklasse 

▪ Jo Petter 
▪ Mest mulig fysisk 

▪ Jonas 
▪ Enig spesielt om engasjement og BedKom 

▪ Forventninger til dere selv i vervet. 
▪ Hva ønsker dere å oppnå i vervet? Har dere noen konkrete 

prosjekter dere vil gjennomføre? Hva skal til for at dere skal nå 
målene dere setter? Hvem trenger dere å samarbeide med og 
hvordan for å få gjennomført planene? 

▪ Eyvor 
▪ Å tenke nytt og bli en selvstendig leder 
▪ Ønsker å bli brukt som en tillitsperson innad i 

hovedstyret 
▪ Nettsiden bør brukes mer, langsiktig opprette 

WebKom 
▪ Liv Johanne 

▪ Ønsker å holde hjulene rullende i Nuklomedia. 
Spesielt det sosiale 

▪ Sanna 
▪ Holde BedKom i live og få synliggjort komitéen 
▪ Ønsker å samarbeide med nuklomedia 
▪ Få Vivo til å bli litt sin egen greie. Ivana er vivo-

sjef. Oppdateringer fra Vivo kommer gjennom 
BedKom, men de skal være med i undergruppe 
Slacken. 

▪ Anna 
▪ Målet er å få rekordmange faddere 
▪ Få komiteen til å arrangere åre sammen med 

Jonas 
▪ I faddertiden ønskes et samarbeide med 

Nuklomedia og kjelleren. 
▪ Jonas 



▪ Ønsker god kontroll sammen med Eyvor 
▪ Glad for at han har fadderkom, Eyvor, Eivind og 

Ola i ryggen 
▪ Slack med undergruppene 

▪ Silje 
▪ Delegere mer 
▪ Mål er at alle arrangementene skal bli 

gjennomført 
▪ Ønsker å samarbeide med andre linjeforeninger, 

Invitro og vokalium 
▪ Magnus 

▪ Ikke gå konkurs 
▪ snakke med alle økonomiansvarlig 

▪ Thea 
▪ plass til 20 stykk i kjelleren 
▪ Få spredd ordet til førsteklassinger at kjelleren 

er åpen 
▪ Jo Petter 

▪ Få åpnet kontoret og fremme fysisk oppmøte 
▪ Samarbeid med Websjef og kjelleren 
▪ Kalender på døren 

▪ Forventninger til gruppa 
▪ Hvordan ønsker vi å jobbe sammen? Hvordan ønsker vi at 

kommunikasjonen mellom oss skal være? 
▪ Eyvor 

▪ Forventer at alle komitésjefene gjør jobben sin 
▪ Holder møtene saklig 
▪ Ikke gå til personangrep 

▪ Anna 
▪ Alle komitéledere skal ha kontroll innad i sin 

egen komiteen  
▪ Jo Petter 

▪ Selv om vi er venner, skal vi også lede en 
linjeforening sammen. Det kommer til å bli 
diskusjoner, men da er det viktig at vi er venner 
etter møte. Skal ikke bære nag. 

▪ Forventninger til møtene og møteleder 
▪ Hvordan møtekultur vil vi ha? 
▪ Hvor i lista over prioriteringer bør HS-møter ligge? 

▪ Bør ligge høyt 
▪ Hvor tidlig ønsker dere at sakslista legges ut? 
▪ Hvor streng ønsker dere ordstyrer skal være? 

▪ Streng, men på skjønn.   
▪ Klarer å stoppe situasjoner før det blir personlig 

• V&A får ikke støtte fra Samarbeidsforum i denne søknadsrunden 
▪ Grunnet ingen søknad 

• Økende smittetall blant studenter i Trondheim 
▪ Første smittetilfellet på NV-fakultetet bekreftet 14.10.20 
▪ Eyvor ønsker ikke å legge føringer for HS, men oppfordrer til å vise 

ekstra forsiktighet og smittevern 
▪ Eyvor og Ola skal i møte med ledelsen i Trondheim kommune og 

NTNU onsdag 14. kl 16:15 
▪ Kommunelegen: Testing, smittesporing og «spre aktiviteter» 
▪ NTNU: 

▪ Bruk check-in! 



▪ Skoleeksamen skal avholdes, men med 
smittevernstiltak. Frist for å bestemme eksamensform 
er 1. november. Ei uke i januar satt av til 
«konteeksamener». 

▪ Vårens timeplan lik den i høst, mye digitalt. 1. års-
studenter prioriteres for fysisk undervisning. 

▪ Sosiale aktiviteter på campus: ny vurdering i slutten av 
oktober 

▪ Mediahåndtering, se bilde sendt i Slack 
▪ Eyvor tar ansvar for mediehåndtering 
▪ Hun har tilgang på rådgivning fra NTNU 

▪ De ber om at vi videreformidler oppsummeringer til våre 
medlemmer 

• Åpning av kontoret 
▪ Alt sosialt på Campus er forbudt 
▪ Diskutere risiko og ansvar ved åpning av kontoret 

▪ Forrige styrets vurdering:  
▪ Ønsket ikke å samle flere til campus enn nødvendig. 
▪ Ola: “Jeg ønsket ikke at noen i styret skal føle seg 

forpliktet til å være på campus for å ha kontorvakt under 
en pågående pandemi” 

▪ Skal vi åpne kontoret? 
▪ Alternativer: 

▪ Fullstendig åpning: kontorvakter, åpen dør osv 
▪ Delvis åpning: åpne for møter osv med kjent 

antall/påmelding 
De med tilgang kan benytte kontoret til en viss grad så 
lenge smittevern overholdes. Kontoret skal ikke brukes 
som et sted for å henge. 

▪ Fullstendig stenging: de med tilgang bes ikke bruke 
kontoret, kun nødvendige ærend 

▪ Eventuelle regler for åpning 
▪ Det som ble vedtatt: 

▪ De med tilgang kan benytte kontoret til en viss grad så 
lenge smittevern overholdes. Kontoret skal ikke brukes 
som et sted for å henge. 

▪ Ny vurdering gjøres på neste møte. 
▪ Lov å ha møter for å opprettholde nødvendig drift av 

linjeforeningen 
▪ Lov å hente nøkler osv. 
▪ Eyvor skal lage en facebook-tekst for å forklare det som 

ble vedtatt, og hvorfor det ikke er åpent for alle. 
▪ Gå gjennom retningslinjene fra NTNU og bruk dem i 

facebookteksten 
▪ Hvor mange på kontoret samtidig? 

▪ Jonas skal måle opp maksimalt antall for bruk av 
kontoret ved et møte. 

▪ Qr kode 
▪ Eyvor tar kontakt med NV- fakultet 

•  Åre 
▪ Styret ønsker ikke å arrangere tur til Åre. 

▪ Sverige blir for risikofylt 
▪ Styret skal stå for avgjørelsen som er tatt 
▪ Styret, med nestleder i spissen, skal arrangere en alternativ tur 

som kommer til å bli like bra 



▪ De fleste som pleier å dra på Åre har ikke noe å sammenlikne 
med 

▪ Tenke og snakke positivt om den alternative turen. Buss, ski og 
alkohol er gøy uansett 

▪ Alternativ tur til Oppdal skal planlegges i stedet for Åre 
▪ Eivind har kontakter så snakk med han 
▪ Kan lage egne «korona-avtaler» med hotellene mtp avbestilling 
▪ Anna og Jonas skal gjøre undersøkelser på lokalene 
▪ Jonas begynner å planlegge 

▪ Andre linjeforeninger 
▪ HC til Oppdal (17-21 januar) 

▪ De skal bo på Gjestetun hotell, som er fullt. 
▪ HC ønsker å samkjøre turene. 
▪ Noe som er ønskelig fra vår side óg 

▪ Annet 
▪ Emnefag skal ikke ha obligatoriske fag i uke 4 
▪ Jonas sender e-post til emneansvarlige for å få bekreftelse 
▪ HMS er obligatorisk i uke 3 
▪ Like langt til Åre som Oppdal 
▪ Kombiner Studenterhytta og Vassfjellet slalåmsenter(plan b) 
▪ Antall 

▪ ca. 80 mennesker 
• Julebord 

▪ Oppdatering fra Silje 
▪ Finner sted 6. november på Ranheim 
▪ Eierne av lokalet har ikke et begrensende antall så det er opp 

til ArrKom å finne ut av det. 
▪ Forslag fra Eyvor: Ta en befaring på lokalet 

▪ Catering og transport er på plass 
▪ Billettsalg starter fredag 23. oktober 
▪ Bumble-beats er usikre. Tror ikke de kan 

▪ Æresmedlem-nominasjoner 
▪ Silje publiserer facebook-innlegg 
▪ Styret velger basert på nominasjoner 
▪ 4. november skal styret holde et ekstra møte for å bestemme 

hvem som får tittelen æresmedlem. 
▪ Anna har tilbudt seg å sy bånd dersom det er mangel 

• Movember 
▪ Ønsker vi å delta på Movember-aksjon i år? Ja/nei, challenges settes 

neste møte. 
▪ Ja, detaljer avventes til neste møte, der Jonas skal ta ansvar 

• Workshop om uketog 
▪ Hva: Workshop om UKEtog 
▪ Når: 20. oktober, kl. 16-18 
▪ Hvor: Selskapssiden 
▪ Ønsker vi å sende en representant? Hvem? 

▪ Ingen ønsker hovedansvaret i skrivende stund (21:48, 14.10) 
• Halloween 

▪ Ønsker vi å gjøre noe til Halloween? Hva? 
▪ Jo Petter skal høre med KontorKom om de har lyst 

  

Oppgaver til neste gang: 



• Få tilgang til Google Drive 
▪ Les gjerne tidligere erfaringsoverføringer for ditt verv 
▪ Alle 

• Lag eller oppdater epost-signatur 
▪ Alle 

• Følg opp eposter som faller naturlig til din stilling, er du usikker, spør i slack 
• Ha første møtet med deres komité hvis dere ikke alt har hatt det 

▪ Komitéledere 
• Fyll inn saksliste på Drive 

▪ Oppdatering fra undergrupper 
• Planlegge photoshoot med nye hovedstyret 

▪ Liv Johanne og Eyvor 
• Koke antrekk fra tidligere styrebilder 

▪ Liv Johanne 
• Fb-arrangement og billettsalg for julebord 

▪ Silje 
• Post tekst om nominasjoner til æresmedlem 

▪ Silje 
• Tenk på mulige challenges til Movember 

▪ Alle, men Jonas i spissen 
• Google-kalender og bookingside for kontoret 

▪ Eyvor 
• Dele kjeller bookingside 

▪ Thea 
• Oppmåling av maks antall personer inne på kontoret 

▪ Jonas 
• Lage en informativ facebook-innlegg som forklarer hvorfor kontoret holdes stengt. 

Facebook-innlegget skal knyttes mot NTNU sine retningslinjer 
▪ Eyvor 

• Få QR-kode til kontoret for å hjelpe til med å spore smitte. 
▪ Eyvor 

• Høre med KontorKom om de ønsker å arrangere noe til Halloween. 
▪ Jo Petter 

• Få Websjef til å se på hvorfor nettsiden bare heter Volvox.no 
▪ Liv Johanne og Brage 

• Forslag: Lag utkast til kalender for året med relevante begivenheter for ditt verv 

  

  

  

Eventuelt 

  

Vinkveld: 

-        Kan være hos Anna dersom det ikke blir rølp 

-        Når er avhengig av hvor 

-        Senest fredag 



Shady mails 

-        Spør alltid dersom du er i tvil 

  

Konstruktiv møtekritikk: 

-        Fungert bra 

  

Diggerunde: 

-        Selv i diskusjon er vi venner etterpå 

-        Gått fort og nøye 

-        Engasjerte og alle har deltatt 

-        Varm kaffe 

-        Tissepauser 

-        Info fra tidligere 

-        Er i gang 

-        Stod til forventningene 

-        Møte er på kontoret 

-        Blitt med på slack 
 


